

國立臺灣海洋大學海運暨管理學院航運管理學系
指導教授確認書

Department of Shipping and Transportation Management
College of Maritime Science and Management
National Taiwan Ocean University

Consent Form for Thesis/Dissertation Instruction

本人同意擔任航運管理學系 博/碩 士班學生論文指導教授。

I hereby agree to act as the thesis/dissertation advisor of the following
Ph.D./Graduate student from the Department of Shipping and
Transportation Management

學生姓名 Student Name: _____ (signature)

學號 Student ID: _____ (signature)

指導教授 Advisor: _____ (signature)

系主任 Chairman : _____ (signature)

Cellphone Number: _____

E-Mail: _____

_____年 YYYY_____ 月 MM_____ 日 DD

附註：

1. 指導教授於每屆碩士(在職專)班至多指導五位；博士班全部至多指導五位。
2. EMBA請於一年級下學期結束前交由班級代表收齊後繳交至系辦公室。
3. MBA請於一年級上學期結束前交由班級代表收齊後繳交至系辦公室。

Note :

1. The advisor can supervise up to five master and EMBA students who enrolled in the same year/semester and up to five students within current doctoral students.
2. EMBA students must submit this consent form to the department office through the class representative before the end of the second semester of the first year.
3. MBA students must submit this consent to the department office through the class representative before the end of the first semester of the first year.